
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 9
Nedvězí

Č. 7 / 2022 04. 07. 2022 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Luboš Černohouz, Ing. et Ing. Viliam Tomčan, Josef Baláš, Milena Černohouzová, Alena
Ovečková, Ivana Fišerová, Ing. Alois Tvrdý

Hosté: Michal Baláš, strážník MP Olomouc Miroslav Dostál

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

01 Schválení programu schůze

Navržený program byl schválen
Usnesení:

Program schůze byl schválen
Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

02 Vystoupení zástupců MPO, PČR

02.1 Informace MP Olomouc

Pan Dostál informoval KMČ Nedvězí o probíhajících kontrolách parkování vozidel v městské části Nedvězí.

03 Vystoupení hostů

04 Kontrola požadavků z minulých zápisů

Přehled požadavků z minulého zápisu
Dopravní značení - V realizaci
Oprava radaru - Před uzavřením
Odtokový kanálek u kaple - V realizaci
Nedvězí, Jilemnického 40 - V realizaci
Výsadba zeleně na parcelách 239/1 a 239/2 - Předáno
Úprava černé skládky - V realizaci
Starší požadavky
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Bezpečí občanů a ochrana majetku - Před uzavřením
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Oprava dopravního značení - Před uzavřením
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Spadlé větve - Předáno
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Dětské hřiště Jilemnického 29 - Před uzavřením
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Peckova ul. - oprava povrchu vozovky - Před uzavřením
Zápis č. 2/2022 ze dne 07. 02. 2022: Oprava kanálové vpustě - Před uzavřením
Zápis č. 3/2022 ze dne 07. 03. 2022: Dopravní značení - Před uzavřením
Zápis č. 4/2022 ze dne 04. 04. 2022: Investiční záměr - Před uzavřením
Zápis č. 4/2022 ze dne 04. 04. 2022: Zpomalovací retardér - Před uzavřením
Zápis č. 5/2022 ze dne 02. 05. 2022: Čištění rigolů - V realizaci
Zápis č. 5/2022 ze dne 02. 05. 2022: Úklid dětského hřiště - Předáno



05 Projednávané záležitosti

KMČ Nedvězí projednala výše uvedené body a konstatuje, že žádný z projednávaných bodů není možné
považovat za dokončený. KMČ Nedvězí chápe, že body a požadavky typu dopravní značení vyžadují časový
prostor. Nechápeme ale, že požadavek na sečení trávy na dětském hřišti, odstranění trávy z chodníků, úklid
dětského hřiště, vyčištění odtokového kanálku a další operativní a rychle řešitelné požadavky trvají měsíce.
KMČ Nedvězí žádá o rychlejší a operativnější řešení požadavků. Bylo by také vhodné, aby odpovědní
pracovníci dávali měsíční informaci o vývoji řešení požadavků.

05.1 Nedvězské slavnosti

KMČ Nedvězí projednala pořádání Nedvězských slavností. Především zajištění programu v souvislosti s
finančními možnostmi.

06 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

07 Nové požadavky

08 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 7 / 2022

Datum schválení zápisu: 11. 07. 2022 Předseda/předsedkyně KMČ:
Luboš Černohouz

Zapsal/a:
Luboš Černohouz

Ověřil/a:
Alena Ovečková


